

CJs favorite Zine /

liebstes Zine



zines.fm findest du auf allen gängigen Podcast-Plattformen.

You can find zines.fm on all major podcast platforms.

Neue Folgen gibt es immer am 01. und 15. des Monats.

New episodes are released on the 1st and 15th of every month.

(in german)

Feedback:
an/to podcast@zines.fm
oder/or Instagram
@zines.cool



@zinescool
2026



Ein Podcast über Zines und die Geschichten zwischen den Seiten

#36

in English !!!

About ZineMap with CJ

ZineMap: a collaborative map of the global zine scene.

Diese Ausgabe von zines.fm ist eine Premiere: Zum ersten Mal ist das komplette Interview auf Englisch. Zu Gast ist CJ, die Person hinter ZineMap. Wir sprechen darüber, wie die Idee entstanden ist, wie viel Arbeit in dem Projekt steckt und welche Pläne es für die Zukunft gibt.

This episode of zines.fm is a first: for the very first time, the entire interview is in English. My guest is CJ, the creator of ZineMap. We talk about how the project came to life, the work behind it, and what's coming next.



A collaborative map of the global zine scene.

About ZineMap

ZineMap is a community maintained Map of the global zine scene. Here you can discover Zine shops, events, libraries, workshops and fellow Zinemakers! Adding new places to the map is super easy and the community of contributors is growing all the time.

ZineMap is free to use but if you'd like to support the project you can do so via: ko-fi.com/cjwu

Über ZineMap

ZineMap ist eine Community-gepflegte Karte der weltweiten Zine-Szene. Du kannst hier Shops, Veranstaltungen, Libraries, Workshops und andere Zinemaker entdecken. Neue Orte zur Karte hinzuzufügen ist super einfach und die ZineMap-Community wächst ständig.

ZineMap ist kostenlos. Wenn du das Projekt aber unterstützen möchtest, kannst du das über Ko-fi tun: